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www.brabant.nl/busentaxi 

 

Bij brief van 22 oktober 2015, ingekomen op 23 oktober 2015, heeft u namens 

de CU/SGP fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u bekend met het artikel in BN de Stem? Onderschrijft u de inhoud? Zo 
nee, waarom niet? 

Antwoord: ja. Deze inhoud onderschrijven we. 

 

2. Bent u het met ons eens dat deze subsidie in het zwemstadion hoofdzakelijk 
een topsportambitie betreft? Zo nee, waaruit blijkt dat de breedtesport en de 
gehandicaptensport op deze subsidie zitten te wachten? 

Antwoord: De subsidie heeft tot doel om topsport, gehandicaptensport en 

recreatieve sport te ondersteunen. Het streven is om evenementen mogelijk te 

maken; dit betreft zowel gehandicaptensportevenementen (zogenoemde IPC-

wedstrijden), als topsportevenementen (naast de Swim Cup gaat het om World 

Cup wedstrijden) en evenementen voor bijvoorbeeld basisschoolleerlingen uit de 

regio (de ‘Pieter-cup’). Ook gaat het om technologie voor tijdwaarneming, waar 

iedere gebruiker van het zwembad van kan profiteren. 

 

3. Bent u het met ons eens dat door het toekennen van deze subsidie gestapeld 
wordt op een eerdere subsidie betreffende het ontwikkelen van de dubbele 
bodem? Zo nee, waarom niet? 
 

Antwoord: nee. De in het artikel genoemde subsidie bestaat uit twee delen, 
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namelijk de ontwikkeling van de dubbele bodem en de vernieuwing van de 

infrastructuur. Gezamenlijk is dit één subsidie van €1,2 mln. 

 

4. In het internationale zwemcircuit vinden de grote internationale toernooien 
steeds meer plaats daar waar het grote geld is, nl. Qatar, Singapore, Verenigde 
Arabische Emiraten, Rusland, China en Japan. In de geschiedenis van het 
internationale zwemmen is Eindhoven slechts beperkt opgetreden als gastheer 
van grote evenementen. Is het daarom reëel om te denken om met een 
dergelijke investering aantrekkelijk te worden voor grote internationale 
evenementen? Zo ja, waaruit blijkt dit? En hoe past deze subsidie dan in de 
ambitie van GS om zich juist op kleinschaligere evenementen te richten? 

Antwoord: Uit onze contacten blijkt dat Eindhoven juist in staat is om tegen een 

beperkter budget een kwalitatief zeer hoogstaand toernooi te realiseren. 

Bovendien erkent de internationale zwembond FINA de unieke positie van het 

Pieter van den Hoogenband-zwemstadion als centrum voor evenementen, 

gehandicaptensport, technologie en talentontwikkeling. Dit heeft er in het 

verleden toe geleid dat FINA aan de Nederlandse bond KNZB heeft gevraagd 

om zich kandidaat te stellen voor internationale zwemwedstrijden.  

De ambitie van ons College is niet per se om kleinschaliger evenementen te 

ondersteunen, maar om een beperkter aantal echt onderscheidende 

evenementen naar Brabant te halen. Een internationaal zwemtoernooi zoals de 

World Cup of een IPC evenement zou daarin passen. 
 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

voorzitter, secretaris, 

  

  

  

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk mw. ir. A.M. Burger 

 


